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VERKSAMHETSBERÄTTELSE 
Styrelsen för Idrottsföreningen Kamraterna Umeå får härmed avge följande berättelse för verk-
samhetsåret 2020. 

STYRELSENS SAMMANSÄTTNING 
Ordförande     Jan Sundman 
Vice ordförande    Ann-Gerd Sjöström 
Kassör     Walter Widmark 
Ledamot     Ivar Söderlind 
Ledamot     Anna Gåfvels Karlsson 
Ledamot     Mona Edström Frohm
Ledamot     Marie Johansson
Suppleant     Erik Jonsson 
Suppleant, Sekreterare  Maria Lundström
Revisor     Jarl Salqvist 
Revisor     Astrid Waller 
Revisorssuppleant    Gustaf Björklund 

SAMMANTRÄDEN OCH MÖTEN 
Under verksamhetsåret har styrelsen hållit tio protokollförda sammanträden. Samrådsmöte med 
representant för sektionerna har hållits vid två tillfällen. 

KANSLI 
Anställd personal vid föreningens kansli: 
• Anton Jonsson
• Joakim Jonsson (fr.o.m. 17/9)
• Andrea Collén (fr.om. 1/4)

SEKTIONER 
Badminton, Bowling, Boxning, Fotboll, Friidrott, Handboll, Orientering, Skidor och Tyngdlyftning.
 
MEDLEMMAR OCH AKTIVITETER 
   2015   2016   2017   2018   2019  2020 
Medlemmar  2753   2905   2517   2470   2563   2078
Sammankomster  5877   6312   5373   4913   4878   4417
Närvaro  85280  80901  72764  63440  62920  53725 

STYRELSENS KOMMENTARER 
Ekonomi 
Verksamhetsåret blev på många sätt historiskt. Den pandemi som tidigt under året sköljde över 
världen påverkade oss alla. Verkligheten förändrades för samhällen på ett sätt som vi inte tidigare 
skådat i modern tid. För föreningen innebar det stora inskränkningar i möjligheten att som tidigare 
år arrangera och utöva idrottsliga verksamheter såsom träningar och tävlingar.  Mycket tack vare 
samhällets snabba insatser för att stötta idrottsrörelsen med ekonomiska resurser blir verksam-
hetsårets rörelseresultat trots allt mycket bra. Såväl statens stöd genom Riksidrottsförbundet som 
Umeå kommuns med aktivitetsstöd, utvecklingsbidrag och kompensationsstöd gav positiv effekt 
och upprätthöll intäkterna på en bra nivå. Pandemins negativa effekt på aktiviteter har i sin tur min-
skat kostnaderna för bl.a. tävlingsverksamheten. Likaså har personalkostnaderna reducerats un-
der året. IFK Umeås ekonomi är efter årets slut fortsatt solid med ett stabilt eget kapital. Vid jäm-
förelse med föregående verksamhetsår så ska noteras att räkenskaperna inkluderar två tillfälliga 
projekt som genomförts under de senaste åren och som nu har avslutats. Detta förklarar till stora 
delar förändringen av redovisad omsättning och kapital mellan åren. Exkluderas dessa tillfälliga 
projekt från räkenskaperna blir föreningens resultatförbättring från föregående år 2,2 Mkr.



Det helägda bolaget Vildmannavallen i Umeå AB har sedan några år en rättslig process med Skat-
teverket som underkänt tidigare gjorda avdrag för investeringsmoms och momsredovisning. Kam-
marrättens dom har överklagats av Skatteverket. Bolaget som bedriver uthyrning av Vildmannaval-
lens konstgräsplan har genom ett antal åtgärder under senare år kortsiktigt stabiliserat ekonomin. 

Det helägda bolaget Badmintonstadion Umeå AB redovisar för 2020 ett försämrat resultat jämfört 
med föregående år. Här har en effekt av pandemin inneburit lägre intäkter samtidigt som bolaget 
passat på att förbättra underhållet i badmintonhallen.   

I föreningens ekonomiska fastighetsförening FUMEK redovisas ännu ett år med ett stabilt rörel-
seresultat.  

IDROTTSVERKSAMHET 
Föreningens idrotter är samlade i nio olika sektioner. Trots väsentliga svårigheter att bedriva ak-
tiviteter och egna arrangemang har året inneburit fina framgångar på såväl ungdomssidan som 
seniorsidan. Inom flera av våra idrotter har ett flertal uppmärksammade resultat på yttersta elitnivå 
också noterats. För utförligare redovisning hänvisas till respektive sektions berättelser nedan. 

ÖVRIGT 
Under året har Andrea Collén anställts som Klubbchef. Omvärldens krav på förändring ökar stän-
digt. Ett tryggt och engagerat ledarskap som lever och leder utifrån starkt förankrade värderingar 
ger här en organisation stabilitet. Uppdraget att utveckla ett starkt varumärke, öka medlemsnyttan, 
skapa en fortsatt hållbar jämställdhet och öppenhet är några av de prioriteringar som styrelsen 
beslutat. Ett positivt och modernt ledarskap ger här goda förutsättningar. Alla som kommer och är 
aktiva i vår förening ska känna sig välkomna att delta i våra aktiviteter. I alla verksamheter och på 
alla nivåer. Ledare som inger förtroende och är inkluderande och öppna i attityd och känsla kan 
vara avgörande för framtiden. Styrelsens ambition är att erbjuda en förening som står för öppen-
het, passion och kvalitet i allt vi gör. Föreningens vision att tillsammans förverkliga idrottsdrömmar 
ger oss riktningen för framtiden. 

Vi vill rikta ett stort tack till ledare, aktiva och personal i föreningen och bolagen för många utmärk-
ta insatser under året. IFK Umeå är en anrik och fin idrottsförening som vi alla känner stolthet och 
glädje över att vara en del av. 



Balansräkning
(kr)

Tillgångar 31.12.2020 31.12.2019

Aktier i Badmintonstadion AB 100 000,00 100 000,00
Andelar i Fumek 82 700,00 82 700,00
Aktier i Vildmannavallen AB 260 000,00 260 000,00
Kundfordringar 1 257 984,00 599 968,00
Övriga fordringar 796 394,00 842 239,00
Bank 3 729 170,77 3 718 920,25
Kassa 0,00 36 930,00

6 226 248,77 5 640 757,25

Skulder och Eget kapital

Eget kapital (1 4 778 794,33 3 922 937,68
Fonder 218 346,74 218 346,74
Leverantörsskulder 916 402,46 1 108 181,95
Skatteskulder 10 789,50 24 506,13
Ovriga skulder 302 515,74 366 784,75

6 226 848,77 5 640 757,25

Varav övriga resultatenheter (Arvsfonden)

1. Eget kapital 142 461,50 1 152 955,00



Resultaträkning
(kr)

Intäkter 2020 2019

Tävling/match/träning (ind) (1 3 756 216,54 2 893 191,37
Idrottsarrangrmang/idrottsskolor 246 989,00 1 069 148,00
Sponsorer/reklam 2 622 057,03 1 918 474,14
Andra aktiviteter 512 780,38 1 266 425,37
Försäljningsintäkter 807 677,01 924 136,44

Statliga/kommunala bidrag (2 1 842 517,69 1 744 106,00
Bidrag till arbetskraft 254 541,00 436 778,00
Övriga bidrag (3 209 376,75 1 944 036,00
Medlemsavgifter 439 747,27 255 610,00
Övriga föreningsintäkter 167 081,49 93 830,15
Summa intäkter 10 858 984,16 12 545 735,47

Kostnader

Tävling/match/träning (ind) 4 554 466,86 7 195 687,54
Reklam- och försäljningskostnader 656 097,74 564 164,71
Övriga externa kostnader (4 1 660 181,40 4 925 017,28
Personalkostnader (5 2 546 603,36 3 503 285,38
Summa kostnader 9 417 349,36 16 188 154,91

Resultat före finansnetto 1 441 634,80 -3 642 419,44

Utdelning och ränta 444 714,99 450 665,00

Årets resultat 1 886 349,79 -3 191 754,44

Varav övriga resultatenheter (Arvsfonden)
2020 2019

1. Slutavräkning arvsfondens projekt 891 131,00 30 899,00
2. Statliga/kommunala bidrag 14 712,00 414 743,00
3. Övriga bidrag 0,00 1 058 117,00
4. Övriga externa föreningskostnader 683 427,00 3 692 845,00
5. Personalkostnader 248 960,00 550 355,00



Intern redovisning  (kr)

Intern Redovisning

Ingående eget Intäkter Kostnader Resultat Utgående eget
kapital 1/1-2020 kapital 31/12-2020

Badminton 353 156,62 2 622 326,70 2 237 823,78 384 502,92 737 659,54  
Bowling 36 735,10 116 614,64 101 149,63 15 465,01 52 200,11
Boxning 301 488,78 470 949,00 404 402,47 66 546,53 368 035,31
Fotboll 406 589,78 1 537 580,28 1 423 541,82 114 038,46 520 628,24
Friidrott 636 254,49 1 039 202,89 1 140 025,58 -100 822,69 535 431,80
Handboll 116 457,60 201 738,00 152 676,00 49 062,00 165 519,60
Orientering 300 483,17 437 716,50 295 070,62 142 645,88 443 129,05
Skidor 290 600,84 1 693 734,47 811 926,66 881 807,81 1 172 408,65
Tyngdlyftning 96 169,57 8 791,00 12 440,20 -3 649,20 92 520,37
Huvudkassan/kansli 232 046,71 2 025 091,12 1 688 337,71 336 753,41 568 800,12

Summa: 2 769 982,66 10 153 744,60 8 267 394,47 1 886 350,13 4 656 332,79

Integrationsprojekt 531 703,64 228 234,64 228 234,48 0,16 0,00
Asfaltbanan 601 245,50 677 609,92 677 609,92 0,00 0,00
Idrottarkonton 20 006,00 246 617,00 246 617,50 -0,50 122 461,50

Totalt: 3 922 937,80 11 306 206,16 9 419 856,37 1 886 349,79 4 778 794,29

Skillnaderna i IB och UB avser överföringar av kvarstående medel från balanskonton tillbaka till Arvsfonden och idrottarokonton.





BADMINTON 
STYRELSEN 
Ordförande    Simon Knutsson
V.Ordförande/Marknad   PO Johansson 
Kassör     Gunnar Hällqvist 
Sekreterare/SBL    Hasse Lundgren 
Ledamot/Tränaransvarig/SBL  Jörgen Forslund 
Ledamot     Lisa Andersson
Suppleant/Domaransvarig   Ann Gerd Sjöström 
Suppleant/VBF    My Westberg

SAMMANFATTNING AV ÅRET 2020 
Under året har nio styrelsemöten hållits. Utöver det har vi haft ett stormöte för våra medlemmar 
där vi gick igenom vår organisationsplan med dess sektionsindelning och föreningens värdegrund. 
Sisu bidrog med föreläsning om idrottspsykologi och Fritidsnämndens Ari Leinonen höll ett tacktal 
för det gedigna arbete sektionen gjort med bredd och elit, som tillsammans med övriga föreningar i 
Umeå bidrog till att Umeå vann och blev årets idrottsstad i Sverige. Tränarteamet har träffats rege-
lbundet och tränargruppen med god uppslutning har haft ett antal möten. Senior SM 2020 organi-
sationen har haft ett flertal möten där tävlingskommitté, domarkommitté samt arrangemangskom-
mittén jobbat förtjänstfullt för att få arrangemanget så kvalitativt som möjligt. Vi har fått mycket 
beröm från Svenska Badmintonförbundet, klubbar, spelare, domare och referee, samt publik och 
media. Vi jobbar även kontinuerligt för att infria Riksidrottsförbundet och SISU’s långsiktiga målsät-
tningar 2025 som innefattar inkluderande idrott för alla, jämställdhet för en framgångsrik idrott, ett 
stärkt ledarskap, idrotten gör Västerbotten starkare samt förutsättningar för utveckling. 

SM 2020-Svenska mästerskapen med hållbarhetsfokus
År 2020 arrangerade IFK Umeå senior-SM i badminton och tävlingen blev den första stora bad-
mintontävlingen i Sverige med hållbarhetsfokus. Exempel på detta var att papper ersatte plast i 
största möjliga mån, arrangemanget gjordes ”Kranmärkt” och i samarbete med VAKIN monterades 
en mobil returstation upp för insamling av bla papper, plast, metall och matavfall. ”Kranmärkt” är 
en nationell hållbarhetsmärkning för verksamheter som väljer kranvatten framför försäljning av 
flaskvatten.

Turneringen och arrangemanget blev väldigt uppskattat och erbjöd en förstklassig arena med ut-
märkta uppvärmningsmöjligheter, professionella domare, effektiva transporter, massage till spelare 
för att nämna något. Refereen Daniel Sahlberg hälsade att han var imponerad över vår organisa-
tion och alla funktionärers fantastiska jobb. Inte minst alla ungdomar som fick sitta som linjedo-
mare. Han påtalade vid flera tillfällen att detta höll ”Topp Europaklass” och att ”Inget annat svenskt 
arrangemang än Swedish Open i IFÖ arena kan jämföra sig med detta”. Arrangemanget har också 
uppmärksammats i sociala medier med tillrop som ”Grymt arrangerat” och ”Mäktigt”. Spelarna har 
varit nöjda: ”Så här skulle man ha det på alla turneringar”, ”Massage och fina uppvärmningsmö-
jligheter” och ”Sjukt proffsigt”. 
Andra klubbarrangörer var också imponerade över att vi har så fantastiskt bra med egna domare. 
Det är tack vare våra eldsjälar i klubben som framgångsrikt utbildar våra egna spelare.

Att erbjuda fina arrangemang gör att spelare gärna återvänder till Umeå. Men vi skulle aldrig kun-
na genomföra ett så fint arrangemang utan alla ideella insatser! Oavsett storleken på hjälpen, har 
den bidragit till det fina resultatet. Stora arrangemang är inga enmansuppdrag, vi behöver arbeta 
tillsammans för att genomföra dem!

Som arrangör var vi den förening som hade flest anmälda i de fem kategorierna och allra ly-
ckosammast var Malena Norrman som tillsammans med Carl Harrbacka Spårvägen tog sig till 



final i mixeddubbel men fick se sig besegrade i skiljeset och Malena tog även en bronsmedalj i 
damdubbel tillsammans med Berfin Aslan Malmö BMK.

Umeå Svensk Grand Prix 2020 kunde tyvärr inte genomföras då Svenska Badminton Förbundet 
valde att ställa in arrangemanget och följa restriktionerna från FHM och regionerna för att minska 
smittorisken av Covid-19.

Högsta ligan, BL. IFK Umeås representationslag lyckades inte återupprepa 2019 års semifinal i 
ligaslutspelet utan fick se sig besegrade av Trollhättans BMK i kvartsfinal . Båda lagen vann varsin 
hemmamatch ( 5-1 , 4-1 ) och Trollhättan drog det längsta strået i ett s.k.     ” Golden Set ”. När 
den nya säsongen 20/21 inleddes började laget starkt med en vinst över Västra Frölunda med 5-1 
och roligt att se att en debutant och U17 spelare Kim Linell tog för sig och vann sin singelmatch. 
Förluster borta mot Halmstad och Fyrisfjädern men starka hemmamatcher mot Aura och Påvelund 
bidrog till att IFK Umeå parkerade på en mycket hedervärd tredjeplats i grundserien efter mycket 
bra och stabilt spel av hela laget. Efter att smittspridningen av Covid-19 inte avtog i landet beslu-
tade Svenska Badminton Förbundet att ställa in seriespelet för resten av 2020. Vid tillfället låg IFK 
Umeå på en tredjeplats i tabellen med en match mindre spelad.

DIV 1 vårt utvecklings lag: Under 2020 har IFK Umeås division 1 lag avslutat seriespelet säson-
gen 19/20. Laget kom på en fjärdeplats i Div. 1 norra. Lagets målsättning har varit att ge de yngre 
satsande spelare i klubben utvecklande matcher, rutin att möta äldre spelare plus sammanhållnin-
gen och laganda som seriespel ger. Många yngre motiverade spelare som tränar bra har fått 
chansen att spela tuffa matcher i serien vilket är väldigt bra för utvecklingen. Seriespelet 20/21 har 
nu kommit halvvägs från starten i höstas, och IFK ligger hittills trea i serien. Målsättningen är fort-
farande att ge våra satsande unga spelare utvecklande matcher. Hittills är U17-spelare de yngsta 
som deltagit i laget, vi får se om det kan bli någon ännu yngre som tar och får chansen framöver. 

Marknad: Vi har jobbat kontinuerligt och långsiktigt med att skapa en bred marknadsföring för vår 
fina sport. Våra sponsorer som vi är glada att ha med oss, ger förutsättningarna till våra långsiktiga 
mål med att bli Sveriges bästa klubb 2021.Vi aktiverar våra partners med aktiviteter vid våra event, 
Badmintonligan, Umeå Svensk Grand Prix, ungdoms och SM-tävlingar. Vi har jobbat fram vår 
egen webbaserade app Smash-it Club som ska bli vårt stora dragplåster för att skapa mervärden 
för våra samarbetspartners och nya fans, allt detta skapar Nytänkande-God ekonomi-Vi anda. Vi 
skapar nya aktiviteter och ger en god information via våra kanaler hemsida, Facebook, Instagram, 
affischer och annonser. Vi vill växa framåt tillsammans med våra samarbetspartners. Tillsammans 
blir och är vi ”oslagbara”. 

Sektionen lägger ned ett stort ideellt arbete i Badmintonstadion. Allt öppethållande på helger 
täcks upp av medlemmar, samt delar av underhåll och drift. Tack för ert engagemang.! Vi jobbar 
även inom bingo samt ett flertal inventeringar, försäljning av Newbody , Restaurangchansen och 
andra klubbjobb såsom Noliamässan som engagerar alla medlemmar samt föräldrar. 

ORGANISATION 
Vår organisation med kommittéer som har bildas 2015 och har ansvar för att utveckla badminton-
verksamheten med stor bredd och topp, för att organisationen också ska utvecklas elitmässig och 
sprida VI anda hos oss alla. 
SISU har engagerats i utbildning och gett oss verktyg till att växa under året, vi har jobbat med:- 
Fortsatt processarbete i styrelsen med inriktning på implementering av IFK Umeås 
Värdemärkesbok samt utbildning i styrelsearbete. - Arbetsgrupper såsom arrangemangsutveckling 
för SGP, BL utvecklas av sektionens 
marknadsföring och kommunikation samt tränar träffar har genomförts i lärgruppsform. - Under 
vårt stormöte för våra medlemmar har vi även haft grupparbeten i jämställdhet i 
vår sektion och hur vi kan utveckla och arbeta vidare med den. 



Övriga projekt. 
Ett antal har pågått under säsongen! Ett stort viktigt projekt är ”Everyone Can Play”! En del som 
gäller är att få ungdomar att fortsätta med vår sport, utan att tävlingsdelen är viktigast. Samtidigt 
ett sätt att rekrytera ledare. En annan del är att få äldre att utvecklas i sporten. Vuxengrupper 
alltså, som startade med ”mammabadminton” och sedan blivit vuxenspel. Allt i jämställdhetens 
tecken!
Drop in pågår hela säsongen med fokus framför allt på skolloven, även sommarlovet. Lördagar eft-
er 13.00 finns också möjlighet till Drop In spel med möjlighet till instruktion.

Badminton Kompetens Centrum BKC, på Umeå Riksidrottsuniversitet.
2017 slöts avtal mellan Umeå universitet, Svenska Badmintonförbundet och Umeå kommun av-
seende kombinationen Badminton på elitnivå och studier vid Umeå universitet. Syftet med verk-
samheten är främst att erbjuda badmintonspelare på hög elitnivå extra stöd vid kombinationen uni-
versitetsstudier och elitsatsningen inom idrotten. Syftet med verksamheten är också att utveckla 
samverkan mellan badminton, idrottsforskning och Idrottsstaden Umeå.

Träning
Träningen genomförs huvudsakligen i Badmintonstadion på Ersboda. Träningen bedrivs i nära 
samarbete med IFK Umeås seniorer och viss samverkan med badmintongymnasiet NIU. Dessa 
samarbetspartners har varit representerade av Kenneth Forsberg som var huvudtränare för IFK 
Umeå Badminton (t.o.m mars 2020) samt Ola Molin, huvudtränare för NIU Badminton. 

Tränarteam Umeå
Under året har en organisationsförändring skett inom IFK Umeå Badminton där huvudtränaren 
Kenneth Forsberg inte längre är kvar i sitt uppdrag. Våren 2020 skapades istället ett tränarteam 
i syfte att få ett närmare samarbete och kunna bidra till bästa möjliga utvecklingsmiljö för Umeås 
badmintonspelare.

Tränarteamet består av:
- Hannes Andersson BKC
- Ola Molin  NIU Badminton
- Simon Knutsson Tränare, IFK Umeå seniorer
- Jörgen Forslund  Styrelseledamot IFK Umeå Badminton
- Jens Marmsten  Ansvarig Badmintonligan, IFK Umeå Badminton

EKONOMI 
Se resultatrapport. 

TRÄNARE 
Senioransvarig/BL är Jens Marmsten/Ola Molin, Div 1 Jörgen Forslund/Simon Knutsson. 
Ola Molin , Jörgen Forslund och Anders Hörnlund håller i seniorträning på tis- och torkvällar. 
Ola Molin är ansvarig för U17 - U19 tillsammans med Anders Hörnlund & NIU 
Fredrik Bergström och Jörgen Jacobsson (och Jörgen  Forslund?) är ansvariga för U11 - U15. 
Vi har en engagerad och växande tonårsgrupp som tränas två pass i veckan av Alfons Andersson 
och Marcus Lindbergh. 
Vi har även startat två grupper för de allra yngsta: Joakim Hansson, Jens Marmsten och Henrik 
Andersson är tränare för ena gruppen. Den andra gruppen har tränats av Ann-Gerd Sjöström och 
Linda Djerf 
Förmiddagsträningar sköts av Simon Knutsson med tre förmiddagar per vecka för seniorspelare.
NIU tränar tre förmiddagar per vecka med Ola Molin där även Kenneth Forsberg är med.
BKC med Hannes Andersson tränar fyra pass per vecka, där även Hasse Lundgren varit tränare 
två pass per vecka. 
I övrigt har vi ett flertal ungdomstränare som bla Alfons Andersson , Markus Lindbergh , Pär Matts-
son , Elvira Wretling och Daniel Tarander som gör ett bra jobb för att långsiktigt skapa en stor 



bredd. Våra elitspelare ställer upp och hjälper de yngre på vissa träningar. 

UNGDOMSVERKSAMHETEN 
Inom ungdomsverksamheten är det ca 200 ungdomar, tjejer & killar som deltar. De flesta tränar på 
Badmintonstadion men träningsgrupper är även igång på Teg. Vi har sänkt träningsavgifter för att 
stimulera deltagandet. Klubben arbetar långsiktigt för att skapa bra träningsförutsättningar för våra 
ungdomar. Detta i kombination med möjligheterna att studera hoppas vi innebär att vi får behålla 
dem i Umeå. En del i den satsningen är att klubben i samarbete med Maja Beskow skolan kan er-
bjuda gymnasieelever att välja badminton på skolschemat i ett så kallat NIU (Nationell Idrotts Utbi-
ldning). För närvarande är det 13 spelare som deltar och fyra har sökt till hösten. En bra utveckling 
av verksamheten som Ola Molin är ansvarig för och assisteras av Kenneth Forsberg. 

REKRYTERING 
Vi jobbar långsiktigt med att rekrytera nya ungdomar, tjejer & killar till badmintonsporten med 
våra populära badmintonskolor. Vi har främst intag av nya på hösten men även efter jul. Vi har 
även haft fortsatta aktiviteter under vår- och hösttermin med skolprojekt samt under loven för att 
främja aktivitet och intresset för nya ungdomar till vår verksamhet. Många ungdomar kommer 
från lagsporter, som de av olika anledningar avslutat. De blir samtidigt en bra grupp att rekrytera 
ungdomsledare från och startar upp i badminton skolorna. Tyvärr har pandemin påverkat då 
restriktioner har medfört att gruppträningar inte har varit genomförbara.

MOTION 
Under 2020 har cirka 50 spelare fördelade på två divisioner och 15 lag spelat över 100 matcher 
under söndagarna. I motionsserien utgörs varje möte av två singelmatcher och en dubbel och la-
gen får poäng för varje vunnen match. Lagen möts två gånger under säsongen. 
Motionsspelarna består av före detta aktiva damer och herrspelare, badmintonföräldrar och aktiva 
som själva hittat sporten och fastnat för den. Det skiljer nästan 50 år mellan den yngste och den 
äldste spelaren och några av IFK:s ungdomar som slutat tävla aktivt har börjat spela i motionsse-
rien. Speciellt uppskattat har det blivit att damer/tjejer deltagit. 
Som vanligt har motionärerna blivit inbjudna att spela motions- eller C-klass vid några tävlingar 
vilket uppskattas av flera motionsspelare. 

TÄVLINGSVERKSAMHETEN 
Av de ca 200 ungdomar, tjejer & killar som deltar i verksamheten är det ca 60 som tävlar i Norrland 
och övriga Sverige. Tävlingsåret har av förklarande skäl blivit till mångt och mycket inställd p.g.a. 
den pandemi som råder . Mycket tråkigt då många av våra ungdomar hade chansen till framsk-
jutna placeringar i U13, U15 och U17 SM. U19 SM hann dock spelas och där tog Lucas Forslund 
tillsammans med Samuel Tanzborn Enånger ett mycket hedrande bronsmedalj i herrdubbel. Trots 
ovan nämnda skäl kunde ändå Svenska Badmintonförbundet genomföra träningsläger under som-
maren för landslagsaktuella ungdomar. För U17 representerades klubben av : Kim Linell , Edvard 
Hylander , Axel Hörnlund samt Alice och Mio Molin.
Under hösten anlände Andi Fadel Muhammad och Melsya Nur Fitrani, Indonesien för spel under 
sju månader i BL samt för att sparra våra duktigaste tävlingsspelare, delta som tränare i övriga 
träningsgrupper och dela med sig av sina erfarenheter från ett av världens bästa och ledande 
badmintonnationer. 
De och övriga elitseniorer/ungdomar har dock bara kunnat tävla en gång under hösten i Göteborg 
Elit med stora framgångar. Andi segrade i singelklassen och tillsammans med Natalie Wang i 
mixed. I samma tävling vann även Malena Norrman och Ronak Olayee i damdubbel samt Mio Och 
Alice Molin i mixed U17
Övriga nya spelare: Kim Linell Ljusdal , Edvard Hylander Ljusdal , Elliot Gran Ljusdal , Rasmus 
Sörlin BMK Boston samt Patrik Danell Hudiksvall.

DOMARE  
IFK Umeå har nu flest och de högst utbildade domarna i Sverige. Klubben har två referees, Ann-
Gerd Sjöström och Jan-Olof Jacobsson. Ann Gerd Sjöström har lagt ner ett mycket förtjänstfullt 
arbete i utbildning på såväl förbunds samt regional nivå. Våra internationella Europa- domare är 



Jan Andersson, Johanna Ingemarsson , Fredrik Toss samt Gunnar Branden. Vi har även tre nya 
förbundsdomare Hampus Oresten , Daniel Egelrud och Marcus Lindberg och två nya distriktsdo-
mare Lars Lind samt Emil Björnström . Våra klubbdomare är värdefulla då de är en förutsättning 
för att kunna arrangera stora arrangemang och våra hemmamatcher i seriespelet. 
Kanske upptäcker någon spelare i föreningen att det går att göra karriär som domare och bli tillde-
lade internationella uppdrag över hela världen och se världseliten från domarstolen. 

Ungdom på Sverigerankingen med bra placeringar. 
Hs U17  1:a Kim Linell   6:a Edvard Hylander   8:a Mio Molin
Hd U17  2:a Mio Molin   5:a Edvard Hylander   8:a Kim Linell
Md U17  1:a Mio Molin   2:a Alice Molin
Ds U19   4:a Selma Arvidsson
Md U19  7:a Lucas Forslund

Seniorer i elitklass på Sverigerankingen med bra placeringar. (Rankingdatum: 201231)
Hs   7:a Johan Azelius
Md   8:a Marlena Norrman
Hs   U22 1:a Johan Azelius
Ds   U22 5:a Matilda Bergström  7:a Marlena Norrman
Dd   U22 5:a Marlena Norrman   6:a Ronak Olayee
Md   U22 3:a Marlena Norrman   6:a Natalie Wang   7:a Ronak Olayee
Hd  V35 1:a Jens Marmsten
Hs  V45  1:a Simon Knutsson

Styrelsen 
IFK Umeå Badminton 



BOWLING

STYRELSEN
Styrelsen har bestått av Ari Pärnänen ordförande, Kerstin Simu sekreterare, Astrid Waller kassör, 
Kent Markström ledamot och Andreas Palmquist ledamot.

MEDLEMMAR 28st   

SAMMANTRÄDEN OCH MÖTEN
Utöver årsmötet har sex styrelsemöten och ett medlemsmöte hållits.

VERKSAMHET
Ungdomsverksamheten har varit igång under vår och höst, fortsatt utifrån Folkhälsomyndighetens 
rekommendationer. Familjebowlingen på lördagar har varit fortsatt stabil och fungerat som en bra 
inkörsport. SUL (Svenska Ungdomsligan) spelades under våren och fram till början på november 
då pandemin satte stopp.
 
Bowla Hela Livet – (BHL). Ett lag spelade säsongen 2019/2020. De vann sin grupp. Inget lag un-
der hösten.
 
Seriespel. Inför säsongen 2020/21 rekryterades två nya spelare för spel i Div 1 Södra Norrland. 
SvBF har vid ett extra förbundsmöte 2021-02-16 fattat beslut om att serien p g a Covid-19 är fär-
digspelad för säsongen efter det att denna pausades i november och där återupptagning av serien 
blev framflyttad ett par gånger till följd av pandemirestriktionerna. Så långt spelat, IFK på en an-
draplats.  

Halligan. IFK har haft med ett lag i Halligan div 1 som komplement till träning 1-2 ggr per vecka. 
Denna pausades på samma premisser om ovan. IFK låg då på en tredjeplats av 8 lag.

DM. I november påbörjades Lag-DM i Skellefteå. Mästerskapet har avbrutits p g a Covid-19. 

Övriga tävlingar. Några medlemmar har även deltagit individuellt i anordnade tävlingar under 
höstens första del med varierande framgång.

Bowlingavslutning. Under maj samlades medlemmarna för att spela fyra serier med hcp. 
Uppskattat.

EKONOMI
Sektionen har haft sparade medel för att klara av årets seriespel halvvägs. Träningsavgiften har 
höjts till följd av pandemirestriktionerna då bland annat bingoverksamhet ej har kunnat bedrivas.  

SLUTORD
Styrelsen tackar alla som bidragit till att bibehålla, utöka och bredda vår spelartrupp samt fortsätta 
på den inslagna vägen med ungdomsverksamhet för att få en bra grund inför framtiden.

Umeå i februari 2021

Ari Pärnänen  Kerstin Simu  Astrid Waller

Kent Markström Andreas Palmquist



BOXNING

Styrelsen för IFK Umeås boxningssektion avger följande berättelse för verksamhetsåret 2020.
 
STYRELSEN 
Ordförande:  Mats Eriksson 
Sekreterare: Tove Lundberg (till November)  Cecilia Burman (från November)
Kassör:  Reza Mirzaei (till Juni)   Malin Gustafsson (från november)
Ledamot:  Jawad Kadhem (till November)  Frans Hallgren (från November)
Ledamot:  Karl Egervall (till Maj) 
Ledamot:  Erik Nyström (till November)
Ledamot:  Joakim Eriksson 
Suppleant:  Johannes Nordström (till Oktober)
Suppleant:  Azhar Naim (till November)  Tove Lundberg (från November)

ANSTÄLLD PERSONAL 
Joakim Eriksson var anställd på 50% fram till och med 1/9 2020, avslutades på egen begäran. 

TRÄNARE 
Boxningstränare:      Boxfystränare: 
Joakim Eriksson      Karl Egervall (till juni 2020) 
Gabriel Rodriguez Carvajal    Reza Mirzaei (till juni 2020)
Jon Ali Jaffari (till mars 2020)   Pär Anders Nilsson (till juni 2020)
Jawad Kadhem     Johannes Nordström 
Erik Nyström      Mikael Nygren 
Azhar Naim (till årsskiftet 20/21)   Jesper Söder 
Wilma Milton      Azhar Naim (till årsskiftet 20/21)
Frida Myrsten      Eleonor Henricson (från oktober 2020)
Max Englund
Fanny Lundberg

TRÄNINGSVERKSAMHET 
Året började med en träningsdag för alla lovlediga ungdomar där vi hade fem träningspass som 
var helt öppna att komma till. Detta uppmärksammades i både tidning och liveradio. Vecka 2 
körde vi igång vår termin, fullt hus på de flesta passen. Under mars startade vi för första gången 
Parkinsonboxning i vår lokal, tyvärr stoppade Corona denna grupp och vi hann endast köra ett 
träningspass innan hela verksamheten blev inställd. All verksamhet stängdes 14/3 fram till 20/4 då 
vi körde igång små grupper med utomhusträning, vi sökte stöd för att kunna ställa om verksam-
heten och köpte in material som vi hade i ett släp på I20. Träningen höll igång fram till juni för alla 
grupper förutom matchgrupp som fortsatte sin uppbyggnad inför att tävlingssäsong förhoppnings-
vis skulle komma igång till hösten. Vecka 35 körde vi igång med begränsat antal. Vi har under året 
inlett sparringutbyte med båda Renyi MMA och Umeå Muay thai och haft träffar vid enstaka tillfäl-
len vilket gynnat oss alla klubbar. 
10/11 ställde vi in verksamheten för alla utom barn och ungdomar som fortsatte till mitten av de-
cember. Sammanfattningsvis har vi haft hög kvalitet utifrån omständigheterna och trots detta an-
norlunda år där motivation lätt försvinner så har vi fortfarande en majoritet av våra tävlingsaktiva 
kvar, vilket känns väldigt bra. I våra övriga grupper så ser vi en liknande tendens där många valt 
att fortsätta ett flertal terminer, vilket också är väldigt positivt trots detta år. Utöver den positiva bit-
en så har vi som många andra förlorat ungefär hälften av antalet vi brukar vara då vi endast tog 
emot knappt 50% i antalet, vi hoppas på att kunna vända tillbaka i slutet av 2021. 

TÄVLINGSVERKSAMHET 
Norrlandsserien 11/1 med sju av våra diplomboxare, fina resultat. Först rankingen 2020 kom 16/1 
där Tove Lundberg stod som rankad nr 1 i damer 51kg och Max Englund som nr 6 i herrar 81kg. 



Tove deltog i sin första landslagsturnering månadsskiftet januari/februari i Borås där hon tog hem 
ett silver. 15/2 deltog vi återigen på Norrlandsserien med våra yngsta tävlande i Skellefteå. Hela 
13 boxare med oss vilket är mer än på väldigt många år, allt ifrån 9 upp till 16 år, killar och tjejer 
debutanter till erfarna deltog denna gång från vår sida, väldigt roligt. Sista helgen i februari åkte vi 
med fem matchboxare till Björneborg med vår samarbetsklubb som vi fick till ett samarbete med 
under 2019. En fin utvecklingskurva hos samtliga boxare som deltog. I mars hade vi Mujtaba som 
junior och Tove som senior uttagna till att representera Sverige i Nordiska mästerskapen på Island 
som tyvärr ställdes in pga Covid-19. September skulle Tove återigen få chans att representera 
Sverige i landskamp mot Danmark på bortaplan. Tyvärr lämnade motståndaren återbud pga ska-
da. Månadsskiftet oktober/november genomfördes senior SM i Gävle. Tove och Max deltog på det-
ta annorlunda SM med restriktioner och färre deltagare än vanligt. Det slutade med ett brons för 
Max och ett guld för Tove, vilket var hennes andra i rad. 
Sammanfattningsvis har detta varit ett tävlingsfattigt år men med goda resultat trots detta och att vi 
dessutom har fler licensierade än på många år för att kunna tävla, nio stycken varav fem på herr-
sidan och fyra på damsidan är både positivt ur antalet tävlingsaktiva och även ur ett jämställdhet-
sperspektiv. 

EGNA ARRANGEMANG 
Tränarutbildning steg 2 skulle genomföras i Umeå i december men blev tyvärr inställt pga 
Covid-19 

TRÄNINGSLÄGER 
Tove och Mujtaba var i början av året kallade till landslagsläger på Bosön, som de båda deltog på. 
I februari deltog Mujtaba och Max på samlat ungdom, junior och U22 landslagsläger i Kumla. Tove 
deltog på landslagsläger i augusti på Bosön. 
Oktober åkte vi en dag på läger i Skellefteå med 8 tävlingsaktiva i olika åldrar och erfarenhet. 
Månadsskiftet Oktober/November var Mujtaba kallad till ett juniorlandslagsläger i Höllviken vilket 
också genomfördes men med restriktioner. Att vi har haft iväg tre stycken på olika former av läger 
med landslag är utmärkande för året 2020, något som inte skett sedan tidigt 2000-tal. 

UTBILDNING 
Inga utbildningar har genomförts under året. 

EKONOMI 
Styrelsen tackar ledare, aktiva och medlemmar för 2020 Vi ser fram emot ett positivt 2021. 

 Diplomtävling i SkellefteåMujtaba och Max inför samlat 
U/J/U22 landslagsläger i Kumla.



Bild 4

Coronaanpassad träning under sommaren, här under ett 
Boxfyspass

Tove tar sig vidare till final i sin 
första landslagsturnering.

Tove tar SM Guld 2020, andra året i rad



FOTBOLL

STYRELSEN 
Gabriella Johansson 
Karl-Petter Jonsson
Tobias Strand 
Ulf Löfgren 
Lars Karlberg 
Linda Junghagen 
Per Lundholm
Gunnar Bålfors

Under året har Tobias Strand, Karl-Petter Jonsson och Per Eklund avgått från sektionens styrelse. Ordföran-
deposten har under hösten 2020 tillträtts av Gunnar Bålfors. Förändringarna i styrelsen har inneburit att rol-
len som ekonomiansvarig är vakant. Sektionsstyrelsen har under året haft stöd och hjälp av IFKs klubbchef 
med administrativa och ekonomiska frågor. Fotbollsstyrelsen har haft 5 sammankomster under verksam-
hetsåret. 

Under verksamhetsåret har fotbollssektionen bedrivit aktivitet i 15 ungdomslag för både flickor och pojkar, 
ett damseniorlag i Div III, ett herrseniorlag i Div II och ett herrseniorlag i Div IV. Antalet aktiva medlemmar 
i fotbollssektionen är 515 som tillsammans genererat 1510 sammankomster. 

EKONOMI 
Fotbollssektionens samlade intäkter och utgifter ligger på ca 1.5 miljoner under verksamhetsåret med ett 
positivt resultat för sektionen. Det positiva resultatet beror framförallt på hög aktivitet inom ungdomsverk-
samheten samt aktiviteter som den välarrangerade Fotbollsskolan för ungdomar. Den ekonomiska situa-
tionen har påverkats negativt av pandemin för framförallt representationslagen, dvs herr- och damlag, där 
planerade jobbaktiviteter inte kunnat genomföras vilket inneburit ett år med mycket svaga intäkter och ett 
negativt resultat. Tidigare års ambitioner att arbeta upp en ekonomi i balans för herr- och damlag har därmed 
inte kunnat fullföljas. Främsta orsak till resultatförsämringen för representationslagen är att lokala event som 
Toughest, Brännbollsyran och Stora Noliamässan ställts in pga pandemin och att de jobb som lagen skulle 
utföra därmed inte blivit av. Dessa jobbaktiviteter har tidigare år varit de dominerande intäktsposterna för 
herr- och damlag. Övriga intäkter, tex sponsring, har inte kunnat uppväga inkomstbortfallet från uteblivna 
jobb. 

VERKSAMHET
Pandemin har generellt påverkat fotbollen genom försenade seriestarter och förkortade serier. Dam Div III 
har genomfört ytterligare en säsong med gott resultat som topplag i serien och med ett bra lagbygge med 
mycket god stämning. Herr Div II, lyckades tyvärr inte hålla sig kvar i serien. Efter ett flertal uddamålsför-
luster i en enkelserie om 13 matcher slutade säsongen med nedflyttning till div III.  Herr Div IV har under 
säsongen 2020 haft ett samarbete med UFC Akademi innebärande att spelare från UFC Akademi vid behov 
har lånats in till matcher. Samarbetet fungerade väl och gav även ett mycket bra sportsligt resultat som ett av 
topplagen i serien. 

Ungdomssidan har präglats av att många barn i många lag tränat och spelat många matcher i lekfull anda 
och god stämning. Bland de äldre ungdomarna har P05 fortsatt som ett av de ledande lagen i Norrland i sin 
åldersgrupp. Under året har nya lag för flickor och pojkar födda 2013 startat. 



FRIIDROTT
STYRELSE    
Anna-Karin Hammar Ordförande  
Hans Nilsson   vice ordförande
Johan Svensson  Kassör
Ronny Landström (adj) Sekreterare  
Johnny Karlsson   
Jonas Sundström
Kristina Odin Grimbert Föräldrarepresentant
Robin Rohlén  Aktivas representant
  
Styrelsen har under året haft 10 protokollförda möten.

KOMMITTÉER
Marknadskommittén  Johnny Karlsson
Träningskommittén  Jonas Sundström, Ronny Landström
Tävlingskommittén  Göran Kero, Hans Nilsson
Valberedning   Tor Lindberg, (representant för de aktiva), Jonas Sundström (repre  
    sentant för tränarna),  Marcus Arvidsson (ledarrepresentant) 

REPRESENTATION
Sektionen har varit representerad på IFK Umeås årsmöte samt föreningsstyrelsens samråds-
möten, VFIF:s planeringskonferens och årsmöte samt SFIF:s årsmöte.

MEDLEMMAR 
Den 1 november 2020 hade friidrottssektionen följande medlemssiffror:

Ålder   Män  Kvinnor  Totalt
0 - 10 år  81  74   155 
11 - 12 år  18  26   44 
13 - 14 år  18  21   39 
15 - 16 år  7  6   13
17 - 18 år  7  7   14
19 - 22 år  13 11   24
23 - 34 år  46  32   78
35 -   151  73   224 
Totalt   341  250   591

Under 2020 har en genomgång av medlemsregistret gjorts vilket inneburit att närmare 100 person-
er har strukits ur registret då de ej är betalande medlemmar. Dessa återfinns främst i den yngsta 
samt i den äldsta åldersgruppen där vi har en stor omsättning av medlemmar (träningsgrupperna 
för de yngsta barnen samt motionslöparna) Glädjande är emellertid att se är gruppen 13-14 år 
som ökar i antal för för andra året i rad.

TRÄNING OCH TÄVLING
De mål som sattes upp inför 2020 var:
att alla aktiva medlemmar får en positiv upplevelse av att delta i friidrott och ges möjligheten att ut-
vecklas utifrån egna förutsättningar och ambitioner
• att öka antalet aktiva friidrottare i tonåren och äldre, i synnerhet kvinnliga aktiva, för att skapa 

förutsättningar för nationellt konkurrenskraftiga representationslag 
• att genomföra ett framgångsrikt kval för män senior till lag SM 2021 
• att rekrytera minst 10 nya föräldrar, anhöriga och andra intresserade som aktiva ledare och 

funktionärer. 



• att rekrytera minst 100 barn till Sommarfriidrottsskolan 
• att verka för tillgång till bättre tränings- och tävlingsanläggningar och träningstider
• att utbilda fler funktionärer, distrikts- och förbundsdomare samt tränare
• att effektivt hålla träningsgrupper kompletta och därmed kontinuerligt fylla vakanser och korta 

ner kötid
• att delta aktivt i Västerbottens Friidrottsförbund, Svenska Friidrottsförbundet och UC Norrland 

samt andra friidrotts- och idrottssammanhang
• att verka för återkommande större nationella och internationella friidrottsarrangemang.

Måluppfyllnaden har trots ett ovanligt idrottsår varit mycket god. Vissa delar har dock få står tillba-
ka utifrån bl.a. vårens restriktioner (ledar-, domarutbildningar och lag-SM). 

BARN OCH UNGDOMAR
Utgångspunkten för verksamheten är den policy som sektionen antog 2017. Verksamheten har 
varit uppdelad så att de yngsta grupperna har tränat en gång i veckan, tisdag, torsdag eller lördag 
medan äldre grupper har träningar tisdag, torsdag och lördag i olika omfattningar.
• Ungdomar 11/12 – två grupper med tränarna Emilia Kjellgren och Melissa Andersson
• Ungdomar 09/10 – tre grupper med tränarna Minna Södermark, Peter Franck, Evelina Henriks-

son, Daniel Andersson-Junkka, Melissa Andersson och Louise Fällström
• Ungdomar 07/08 – en grupp med tränarna Tor Lindberg och Mathilda Johansson
• Ungdomar 05/06 – en grupp med tränarna Marcus Arvidsson, Anton Korzhavyi, Anton 

Sjöström, Robert Lodwika och Lukas Sällström
• Team IFK Ungdom – en grupp med tränarna Jonas Sundström och Ronny Landström
 
Intresset för friidrott bland barn och unga är stort. Tillströmningen av nya medlemmar är nu så om-
fattande att vi har svårigheter att ta emot alla som vill vara med i vår verksamhet. Många har stått i 
kö och vi har under hösten utökat en åldersgrupp med ett tillfälle till i veckan.
 
Vi har tillgång till inomhus- och utomhusarenor, men trots kontinuerlig rekrytering av ledare sär-
skilt bland unga vuxna så räcker snart inte ledarna till. För att kunna ge plats för alla som vill vara 
med måste ledarrekryteringen ökas. Under hösten 2019 hade vi ett rekryteringsarbete och hittade 
en tränare, Ronny Landström, som anställdes på 75%. Han har en bakgrund inom friidrotten som 
trestegshoppare med landslagsmeriter.
 
Inomhusträningen har genomförts på Nolia friidrottshall och utomhusträningen på Campus Frii-
drottsarena. Aktivitetsnivån och träningsintensiteten har som vanligt varit högre under inom-
hussäsongen än under sommarsäsongen, men vi kan se en positiv utveckling även när det gäller 
sommarträningen.
 
Sommarfriidrottsskolan, som har arrangerats under tre veckor för totalt 76 ungdomar, blev en 
framgång tack vare en välplanerad verksamhet under ledning av Tor Lindberg. Det medförde att 
höstens nyrekrytering av aktiva fick en väldig skjuts. Ledare har varit Wilhelm Olofsson, Evelina 
Henriksson, Isaac Alfonso Juselius, William Ullberg, Linn Forsmark, Elin Hellqvist, David Ardnor, 
Emilia Kellgren, Lova Stenberg, Melissa Andersson, Elin Hammar, Louise Fjälström samt Sofia 
Rudolfsson.
 
Under året har ungdomarna tävlat både inom och utom länet. IFK hade bl a ett lag som kvalifi-
cerade sig för Kraftmätningens final. Inom ungdomsgruppen har tretton klubbrekord slagits. Julian 
Ferreti Horst vann ett brons i mångkamps-USM inomhus. Tävlandet under sommaren begrän-
sades till Campus arena.



JUNIORER OCH SENIORER
IFK Umeå och övriga friidrottsklubbar i Umeå har den stora fördelen att kunna samarbeta med 
Riksfriidrottsgymnasiet och Friidrottens prestationscentrum. Viss träning har genomförts i sam-
verkan med FIG/FPC och några av föreningens talangfulla gymnasieungdomar och elitaktiva har 
studerat vid FIF/FPC och därmed fått tillgång till kvalificerad träning i kombination med sina studi-
er. 
Ser vi till årets sportsliga resultat kan vi se tillbaka på ett mycket framgångsrikt år. Under 2019 såg 
vi en klar förbättring mot tidigare år och nu när årets summeras kan vi se att 2020 faktiskt varit än 
mer framgångsrikt. 

Sammanfattar vi tävlingsåret ur ett statistiskt perspektiv finner man vid en summering av årets re-
sultat att 2020 varit ett riktigt framgångsrikt år trots de inskränkningar och restriktioner coronapan-
demin haft på den idrottsliga verksamheten.

Årets SM-tävlingar gav många framskjutna placeringar; 18 st finalplaceringar, dvs bland de 8 främ-
sta, dock inte fler än förra årets 29 finalplaceringar då vi var väldigt framgångsrika vid de egna 
arrangerade SM-tävlingarna i terränglöpning. Antalet medaljplaceringar är desamma som 2019 
nämligen  4 bronsmedaljer.

Här följer en sammanställning över årets 18 finalplaceringar:

Charlotte Andersson K       3:a halvmaraton, 7:a 3000m ISM,  5:a SM-milen 10 km,  8:a 10000m
5:a 10km terräng

Robin Rohlén M 3:a 800m ISM, 4:a 4km terräng
Evelina Henriksson  K22 4:a 6 km terräng
Jonathan Edman P19 4:a 1500m JSM
Vilmer Vännman P17 8:a 60m IUSM, 4:a 100m USM, 6:a 200m USM
Stella Sällström F16 8:a 300m häck USM
Julian Ferretti Horst P15 3:a sjukamp IUSM, 7:a 80m häck USM
Damer lag  K  3:a lag 10 km terräng (Charlotte A. Klara Hofer-M, 

      Malin Skoog)
Herrar lag  M 6:a lag 4 km terräng (Robin Rohlén, Martin Nilsson,

      Ludvig Werkmäster)
Herrar lag  M 6:a lag 10 km terräng (Robin Rohlén, Martin Nilsson,

      Jacob Joh)   
   
På Svenska friidrottsförbundets åldersgruppsindelade Sverige-bästalistor hittar vi detta år 70 st 
IFK Umeå-resultat på 20-bästa; 28 inomhusresultat och 42 utomhusresultat. I fjol hade vi 19 inom-
hus- och 31 utomhusnoteringar bland de 20 bästa.  
Av dessa 70 resultat finns 26 bland de 10 bästa.

De nya klubbrekordens antal är i år 40 st, 23 inomhus- och 17 utomhusrekord, 12 fler än i fjol!  
Veteranrekorden MK35 och uppåt är inte inräknade.  

Antalet ungdomsmärkesmottagare är 28 st, en liten tillbakagång i antal i jämförelse med de tre 
senaste åren vilket kan förklaras genom att det funnits färre tävlingstillfällen för de yngsta åldersk-
lasserna. För att erhålla ungdomsmärket krävs att man har uppnått resultatgränser som Svenska 
Friidrottsförbundet har fastställt.



Veteranernas SM utomhus på arena genomfördes inte detta år, men 7 medaljer varav 5 i guld har 
trots det rumphuggna utomhusprogrammet ändå hemförts.

Guld  Sune Persson  M75 stav IVSM
Guld  Eddie Wadbro  M35 60m häck IVSM
Guld  Göran Jonsson  M50    SM-milen 10 km
Guld  Jan Karlsson   M50 8 km terräng
Guld  Charlotte Andersson K35 SM-milen 10 km
Silver  Reino Olervo   M70 200m IVSM
Brons  Sune Persson  M75 längd IVSM

I Västerbottens GP i löpning har IFK Umeås löpare haft stora framgångar. Tävlingsserien har 
också kunnat genomföras trots att många av de årligen återkommande arrangörerna valt att ställa 
in. Här har IFK Umeå och Lycksele Långlöpare ställt upp och anordnat nya kreativa tävlingar.  På 
herrsidan segrade IFK Umeås Jacob Joh före Karsten Meier och superveteranen Göran Jonsson. 
Bland damerna var Charlotte Andersson den som inkasserade flest poäng före klubbkamraten 
Amalia Sangfeldt.  

MOTIONSLÖPNING
Motionslöpagruppen har under året anpassat sin verksamhet och flyttade ut verksamheten från 
friidrottshallen betydligt tidigare än normalt. Gruppen har under hela året fortsatt med gemensam-
ma träningar och anpassat dessa så att de ska kunna genomföras på ett säkert sätt och enligt frii-
drottsförbundets rekommendationer. Under Liselott Jezeks ledning har även löparutflykter för min-
dre grupper i olika fina området arrangerats vilket varit mycket uppskattat. Det som tyvärr har blivit 
lidande är tävlandet då inga stora motionslopp har kunnat arrangeras.

EGNA TÄVLINGSARRANGEMANG

Mål
De mål som sattes upp inför 2020 var:
• att alla arrangemang ska uppskattas positivt av deltagare, publik, media och funktionärer
• att det ska finnas tillräckligt med funktionärer som också är utbildade för och trygga med sin 

uppgift
• att samtliga större arrangemang ska ge ett ekonomiskt överskott och att de mindre ska bära sina 

egna kostnader
• att planera för större nationell eller internationell arenatävling kommande år
• att organisera och arrangera nya arrangemang

Ingen kunde väl när vi gick in i tävlingsåret 2020 ana vad vi skulle ha framför oss. Tävlingsverksam-
heten pausades helt i mitten av mars och vår årliga tävling Björkspelen ställdes in.  Efter att förbun-
det öppnat  upp för mindre lokala ungdomstävlingar upp till 18-års ålder kunde vi dock under våren 
genomföra några mindre tävlingar inomhus och senare även utomhus.

Till allas glädje lättades det sedan ytterligare något på restriktionerna i mitten av juni vilket innebar 
att även seniorer och veteraner upp till 65-årsklassen kunde delta i tävlingar. Dock med begränsade 
startfält och anpassat till gällande rekommendationer. 

Från föreningens sida valde vi att inte ställa in tävlingar utan arbeta vidare och ställa om till mindre 
tävlingar med begränsade grenar, klasser och distanser. Allt för att möjliggöra ett tävlande för alla 
våra tävlingsaktiva friidrottare. Detta har inneburit att de små enkla tävlingarna har fått en renässans 
och att ett antal nya landsvägslopp har tillkommit. Västerbottens äldsta 10 km lopp, Umemilen har 
också kunnat genomföras genom kreativa lösningar där totalt 80 löpare delades in i två heat. Före-
ningen fick även stort beröm från tillståndsgivande myndigheter för den grundliga riskanalys och 
Covid-19 planering som gjordes för just Umemilen. 



En del i omställningen har handlat om att arrangera virtuella lopp där löparna själva bestämmer när 
och var man vill springa. Ett nytt grepp som vi aldrig tidigare gett oss på men som säkert kommer att 
leva kvar även i post coronatider.

Att vi inte kunnat genomföra långloppen med de startfält som vi normalt har påverkar självklart vår 
ekonomi. Här har dock sektionen ansökt om det särskilda Coronastöd som RF fördelar till de olika 
specialförbunden och som slutligen når föreningarna. 

En glädjande händelse är emellertid att vi under året tilldelats arrangörskapet för Blodomloppet i 
Umeå. En tävling som kommer att ha stor betydelse för vår sektion under kommande år. Årets Blo-
domlopp kunde dock inte arrangeras som planerat utan genomfördes som ett lopp ”på distans”. Inte 
mindre än dryga 1500 motionärer deltog i arrangemanget vilket placerar oss som ett av de största 
distansloppen i Sverige.

Vi har fått mycket stor uppskattning av tävlande, klubbledare och representanter för FIG och FPC 
för årets tävlingar där många andra orter faktiskt helt stått utan tävlingsverksamhet.
Några som förtjänar en stor eloge för sitt arbete med årets tävlingar är Göran Kero, Jonas Sund-
ström, Hans Nilsson och Isak Hermansson som alla gjort stora insatser för vår tävlingsverksamhet. 

Tävlingsarrangemang under 2020

Nolia friidrottshall    Campus Friidrottsarena
Senior-DM     Björkspelen
Resultattävling IPRK (6 tävlingstillfällen) Umeå Öppna kommunmästerskap
Löparnas Kväll (2 tävlingstillfällen) Löparnas kväll (5 tävlingstillfällen)
Resultattävling ungdom (3 tillfällen) Veckans grenar (3 tävlingstillfällen) 
      PRK (8 tillfällen)
      Umekastet (4 tävlingstillfällen)
      Castorama (2 tillfällen)
  
Landsvägslopp    Virtuella arrangemang  
Umemilen     Virtuella Påskmilen
Skärgårdsloppet    Virtuella Midsommarloppet
Sommarmilen    Blodomloppet på distans 
Höstfemman     
Ömaran
Oktoberhalvan
KM i löpning 
Vintercupen (3 deltävlingar)
  
UTBILDNING 
Under året har utbildningsverksamheten av förklarliga skäl gått på sparlåga p.g.a. de restriktioner 
som inföll under våren. 

EKONOMI
Sektionen har en välskött och stabil ekonomi.  Våra tävlingsarrangemang är otroligt viktiga för vår 
ekonomi och ett år som detta när vi ej har kunnat arrangera våra vanliga motionslopp med stora 
deltagarantal påverkar självklart negativt. Det som dock balanserar upp tappet är att vi under året 
tilldelats arrangörsskapet för Blodomloppet där årets lopp på distans ger ett välbehövligt tillskott 
till kassakistan.  Föreningen har också sökt ersättning för våra evenemang ur RF:s särskilda 
Coronastöd.
Våra sponsorer är också väldigt viktiga ett år som detta och vi arbetar vidare med våra viktiga sa-
marbetspartners: Intersport/Puma, Martinsons, Nolia, Office, Selbergs samt VK. 
Friidrottssektionen är ingen egen juridisk person utan räkenskaperna ingår i moderklubbens, som 
har bokslut per den sista december. Det preliminära resultatet visar ett underskott vilket också är 
helt enligt plan då sektionen gör en riktad och medveten framtidssatsning med en anställd tränare.



SLUTORD
2020 blev ett år som vi verkligen inte på något sätt hade kunnat förutse. Varken i samhället i stort 
eller i idrottsvärlden. Detta till trots har vi ändå lyckats genomföra en verksamhet som ligger så 
nära det normala som möjligt. Vi har även gjort det på ett sätt där vi alltid satt säkerheten i första 
rummet. Vi har även trots rådande pandemikunnat varit kreativa och nyskapande och på så sätt 
kunnat genomföra fler tävlingar än något annat år.  Detta har glatt tävlingsaktiva inte bara i Umeå 
utan även deltagare från andra orter i Norrland där tävlingsverksamheten i princip legat nere. 

Trots en märklig säsong kan vi kan konstatera att flera klubbens tävlingsaktiva fått ett resultat-
mässigt lyft och presterat väldigt fina resultat. Särskilt klubbens många duktiga löpare förtjänar att 
nämnas. Under säsongen är det nästan inte någon måndag där vi inte på sportsidorna har kunnat 
se en IFK Umeålöpare som presterat något utöver det vanliga.   

En verkligt positiv nyhet är också att vi numer är arrangörer av Umeås absolut största motions- 
och löparfest: Blodomloppet. Loppet är en möjliggörare för vår förening att ta ytterligare steg i vår 
ambition att vara den ledande föreningen i norra Sverige. Blodomloppet kommer också att vara en 
händelse som engagerar och samlar alla våra medlemmar i en gemensam aktivitet.

Ett ovanligt år som detta så vill vi tacka alla ledare och tränare och tävlingsfunktionärer lite extra 
för era goda insatser! Vi vill också framföra ett tack för gott samarbete till Umeå kommun samt 
våra sponsorer och övriga samarbetspartners under året och den serviceinriktade personalen på 
IFK Umeås kansli.

Umeå i november 2020

Anna-Karin Hammar  Hans Nilsson   Johan Svensson 
Johnny Karlsson   Jonas Sundström  Kristina Odin Grimbert   
Ronny Landström   Robin Rohlén
  



HANDBOLL
STYRELSENS SAMMANSÄTTNING

Styrelsen har under året bestått av Anders Lundquist (ordf.), Petra von Post (vice.ordf.), Göran 
Ericsson (kassör) samt under senare delen av året också ledamöterna Emil Wedin samt Thomas 
Greve.

MEDLEMSSIFFROR
Handbollssektionen hade 120 medlemmar under 2020 

SAMMANTRÄDEN OCH MÖTEN

Styrelsen har haft fem möten under året, ett flertal ärenden har också lösts löpande via e-post. Vi 
har haft ledarträffar för säsongsavslut respektive -upptakt 18:e maj samt 26:e augusti, och en le-
darträff i november. 

VERKSAMHET
Vi har haft fem ungdomslag igång under 2020, Flickor födda 06-07 samt 08/09, och på pojksidan 
lag för spelare födda 07/08 samt 09/10 på våren och under hösten en träningsgrupp för spelare 
födda 08-10 – den gruppen har deltagit med två lag i matchspel. Vi har haft en mixad grupp för 
barn födda 2010-13, som under hösten genomgått en omstart med nya ledare. 

Liksom annan inomhusidrott har 2020 för oss till stor del präglats av inställd tävlingsverksamhet - 
handboll för ungdomar spelas i sammandragsform där man spelar flera matcher under en dag och 
sådana är svåra för att inte omöjliga att arrangera med de kraftiga begränsningar vi haft gällande 
antal personer som får vistas i idrottshallarna. Glädjande nog har vi trots uteblivet matchspel inte 
märkt av något vikande intresse för träning  – våra lag har bibehållit och i något fall till och ökat an-
tal spelare under hösten fram till dess att hallarna stängdes även för träning.

Seriespel: Våra flick- och pojklag planerade att säsongen 20-21 fortsätta att delta i det s.k. 
VYZ-samarbetet och möta lag från Västerbotten, Ångermanland och Jämtland, med spel på full-
stor plan. För det äldsta flicklaget omfattar samarbetet även Norrbotten. 
VYZ- samarbetet innebär resor utanför Västerbotten: För vår del hann, under vårsäsongen, po-
jkarna resa till Sollefteå och flickorna till Sundsvall och Sollefteå. Höstsäsongen hann bjuda på ett 
sammandrag för varje lag innan restriktionerna skärptes och sammandragen ställdes in. Inget av 
lagen arrangerade något sammandrag under 2020.

Vårt yngsta lag spelar U8 mixed inom distriktet på liten plan. Vi hann med att arrangera ett sam-
mandrag för U8 i januari, och delta i ett sammandrag under hösten innan åtstramning av restrik-
tionerna. 

Cuper: Våra flick- och pojklag deltog i Umeå Handbollsfestival under trettondagshelgen. De lag 
som planerat resa till Sundsvall Cup i mars fick dessvärre se cupen ställas in. 

ARRANGEMANG
Vi har arrangerat ett sammandrag (U8, se ovan) och prova-på-handboll-dagar under hösten i sa-
marbete med IFK Umeås fotbollssektion. 

EKONOMI
Sektionens ekonomi är god. Våra aktiva lag ligger enligt budget eller bättre.



ORIENTERING
2020 har på många sätt varit ett speciellt år även för föreningslivet och idrotten. Coronapandemin 
har inneburit restriktioner och många inställda tävlingar men trots det har sektionens verksamhet 
fortsatt om än med anpassningar och justeringar. Även detta år har ungdomsträningen varit my-
cket populär, klubben har arrangerat uppskattade tävlingar och motionsorienteringar anpassade 
utifrån rådande förutsättningar. Dessutom har flertalet kartor producerat. Orienteringssektionen 
gjorde 2020 ett plusresultat.  
Arbetet med sektionens strukturella organisation fortsätter. 

STYRELSEN
Styrelsen har i år bestått av Ola Fängmark (ledamot), Jon Andersson (ledamot) och Julia Anders-
son (ledamot/kontaktperson). Under årsmötet 2020 tillsattes ingen ny ordförande eller kassör. 
Istället ansvarade hela styrelsen för ordförandeskapet. Jakob Odeblad och IFK Umeå kansli har 
bistått i kassörsarbetet. Julia Andersson har fungerat som kontaktperson.
Styrelsen har haft sju protokollförda möten. Styrelsen har varit representerad på IFK Umeås sam-
verkansträffar, på Västerbottens orienteringsförbunds årsmöte och på klubbträffar i distriktet.

TÄVLING
2020 blev ett speciellt år med pandemi och särskilda förhållningsregler för idrott från Riksidrotts-
förbundet och SOFT. IFK hade för avsikt att arrangera en tredagars-sprinttävling, Umesprinten, på 
Gammlia under försommaren som dessvärre blev inställd på grund av de rekommendationer som 
då gällde för att begränsa smittspridning.
Under 2020 hade IFK planerat att arrangera Lång-DM och Stafett-DM på nyritad karta i Hissjö/
Rönnbäck. Stafett-DM ställdes dock in då det inte ansågs möjligt att arrangera ett ur smittsky-
ddsperspektiv säkert arrangemang. Lång-DM genomfördes som en specialanpassad tävling med 
extra stort startdjup, utan tävlingsarena, dusch och marka. Arrangemanget var den första riktiga 
tävlingen i Västerbotten vilket märktes i deltagarlistan med hela 230 startande, detta trots att direk-
tanmälan på plats ej var tillåtet. Tävlingsformatet gjorde arbetet lugnare, åtminstone för sekretaria-
tet. Bland deltagarna fanns även två världsmästare i form av Helena och Gustav Bergman.

Årets motionsorienteringar präglades även detta av corona och våra sex arrangemang med några 
nattcuper på slutet lockade många löpare. Den nya arrangörsformen med veckans bana hade för-
delar som sannolikt kommer att användas även i framtiden.

SKOGSLUFFEN
Skogsluffen blev en ljuspunkt under coronasäsongen. Vi fördubblade antalet sålda paket och var 
tillbaka på storhetstiden på 1980 – talet med cirka 500 sålda paket. Vi lyckades få en helsida i VK 
vid lanseringen, som var lite tidigare än vanligt pga pandemin och behovet av att kunna röra sig 
ute i skog och mark. Årets terräng var Gammlia, Nydala, Flurkmark; Kvarnfors och I20.

SOCIALT/KLUBBAKTIVITETER
Februari 2020 genomfördes ett uppskattat vinterläger med ett 30-tal deltagare i samarbete med 
Skellefteå OK. 

UNGDOM
2020 har verkligen varit ett annorlunda år för oss alla och självklart har det även påverkat vår ung-
domsverksamhet. Vi är dock tacksamma att stor del av våra aktiviteter gått att genomföra ungefär 
som vanligt. 

Vårt huvudsakliga fokus ligger på måndagsträningar för barn och ungdomar. Vi har fem tränings-
grupper för åldrarna 6-16 (19) år och är sju ledare från IFK samt två stycken från RIK som vi 
fortsätter samarbeta med. Vi har under året haft 9 träningstillfällen på våren och 8 på hösten. 



Träningarna har lockat lika många deltagare både höst och vår. Vid några tillfällen har vi också er-
bjudit aktiviteter som t.ex. kartpromenad för medföljande föräldrar. 

Vid sidan av våra måndagsträningar har vi under säsongen också haft flera deltagare på Umeåre-
gionens teknik- och tonårsträningar vilka vi arrangerar tillsammans med UOK och OUC. Under 
senare delen av hösten och vintern har vi också arrangerat löp-/teknikträning för klubbens egna 
tonåringar. Vi har också deltagit i Stjärnkampen som är en aktivitetssatsning från SOFT. 
Vi har saknat att tävla under året, men vid det fåtal tävlingar som har arrangerats har IFK haft rela-
tivt stort deltagande. 

Sammanställningen från året visar att vi har haft något färre aktiviteter i år än 2019, men trots pan-
demin har vi haft fler deltagare!

2019 80 sammankomster   581 deltagare
2020 72 sammankomster   609 deltagare

Tyvärr kunde flera av årets höjdpunkter som Norrlägret, VOFs miniläger och SOFTs Riksläger 
inte genomföras i år. För att ändå få möjlighet att träffas och träna orientering arrangerade vi i 
IFK Umeå ett Coronaanpassat Riksläger Light på hemmaplan. Lägret pågick under fyra stek-
heta dagar i början av sommarlovet och innehöll totalt 8 tuffa träningspass och mycket sol och 
bad. Vi hade ca 44 deltagande ungdomar från Västerbotten och de var mycket nöjda efter en tuff 
träningsvecka. 
Vi blev också uttagna till Kalla Champs, en lagtävling som påminner om Mästarnas mästare. Tio 
av våra äldre ungdomar var med och lyckades knipa förstaplatsen i denna tävling. Förutom fantas-
tiska dagar tillsammans så gav det också en slant till klubbkassan. 

Inför 2021 så planerar vi att dra igång med ungdomsträningarna i slutet av april, anmälningen har 
öppnat och vi har redan fått flera intresserade. 
Vår förhoppning är att få in fler ledare och helst kunna engagera fler föräldrar. Tanken är också att 
vi ska kunna erbjuda viss vuxenträning i samband med våra ungdomsträningar. 
Vi hoppas också att det kommer att finnas fler tävlingar under kommande säsong som vi kan locka 
ut våra deltagare på. 

TÄVLING
De flesta tävlingar och arrangemang, såväl för bredd som elit, har ställts in under året.

ELIT
SM i medel- och långdistans arrangerades i Göteborgstrakten och IFK representerades av Albert 
Askengren och Hans Persson. Årets aktiviteter förutom SM har varit ett antal träningsdagar, främst 
runt Umeå men även till Robertsfors och Örnsköldsvik. 
Långsiktigt har vi också lagt fast en tydlig riktning med en satsning på 10Mila 2023 i Skellefteå. 
För att stärka elitgruppen på sikt skulle ledarstaben behöva förstärkning, inte minst för att vi om 
något år kan ha yngre löpare som knackar på dörren till junior- och seniortävlingar.

DM-VINNARE 2020
DM-segrar togs i D45 Lång och D45 Sprint (Kerstin Larsson), H10 Lång (Oscar Hemmyr), H65 
Natt (Berndt Stenberg), H21 Medel (Gunnar Holmgren) och H21 Natt (Hans Persson).

KARTOR
2020 har varit ett bra år rörande produktion av kartor, både tävlingskartor för större arrangemang 
och ”ungdomskartor”, som särskilt lämpar sig för ungdomsträningar tagits fram. Detta har också 
gjorts med små budgetmedel från IFK:s sida. Kartproduktionen är för närvarande i ett mycket gott 
läge, det som försvårar är tillgången till kartritare och osäkerhet hur kommunens kartbidrag kom-
mer utformas framöver. Kartansvarig är Ulf Hedlund.



Hissjö 2019 års påbörjade rekognosering färdigställdes ned till Salomonsbesök av Umeå Fritid-
skartor Ulf Hedlund och användas för vårt Covid-säkra DM-arrangemang. Området som ju läm-
par sig både för introduktion till orientering som avancerade teknikövningar och arrangemang, 
är uppskattat och tillgängligt för många. Hissjö-kartan sitter ihop med Rönnbäckskartan och kan 
utökas söderut mot Kulla kommande år.

Nydala Syd är färdigställd 2020, produktion av Norrkartor Pär Norén. Området lämpar sig både 
för introduktion till orientering och är ca 1 km2 och har redan nyttjats för närarrangemang. Områ-
det kan utökas norrut mot den äldre Nydalakartan.

Gammlia har rekognoserats till ca hälften som sprintkarta under året av Jan Johansson och har 
använts till vinterluffen och ett träningsarrangemang. 

Rönnbäck har rekognoserats under hösten av framförallt Jan Johansson men även Ulf Hedlund. 
Detta gör att vi nu har en helt ny karta över Rönnbäcksberget och har kopplat ihop den med be-
fintliga Brännland Norr/Piparböle Norr. Hela detta område är dessutom anpassat till ny norm och 
kommer att användas för Västerbottens 3-dagars 2021.

Yttersjö-området norr om Gräsmyrsvägen är drönarfluget i syfte att testa möjligheterna med 
högupplösta flygbilder, kombinerat med laserdata från ny laserskanning som utförs 2020 i 
Umeåområdet. Grundmaterial framställs under 2021 och rekognosering kan starta under 2022.

Bullbäck Vi har identifierat ett mycket intressant område som ligger norr om Bullmark och öster 
om Furunäs. Det är ett unikt berghällsområde med inslag av lättlöpta öppna myrar och sandheds-
terräng. Ambitionen är att ta fram ett grundmaterial från det nya – fritt tillgängliga – laserdata som 
Lantmäteriet har över området och eventuellt starta rekognosering 2021. Det är delvis beroende 
på om vi kan anlita kartritare och även om det går att ansöka om ett större arrangemang, tex NM.

Förutom kartproduktion så har kartgruppen även hanterat försäljning av kartor till skolor och andra 
föreningar under året. 
Det pågår i samverkan med övriga Umeåklubbar ett arbete för att höja kartbidraget från Umeå 
Kommun, där också ett förslag finns för extra pengar vid större arrangemang. I dagsläget finns in-
gen indikation på att bidraget kommer höjas.

Umeå 2021-02-25
Styrelsen för IFK Umeå orienteringssektion



IFK anordnade Riksläger för distriktets ungdomar

Segrare Kalla Champs

DM Bettnessand, DM medeldistans, från 
unga till äldre

Reklambild Vinterluffen



SKIDOR

STYRELSEN UNDER 2020
Ordförande:  tf. Leif Isaksson
Vice Ordf:  Lina Khärhä Zackrisson
Kassör:  Anna Gåfvels Karlsson
Sekreterare:        Anna Isaksson
Ledamot:            Daniel Holmgren 
        ”                  Annika Holmström 
        ”                  Patric Junes 
Valberedning:     Lina Khärhä Zackrisson och Daniel Holmgren

MEDLEMMAR
Antalet medlemmar i skidsektionen vid verksamhetsårets slut var ca: 431st.

SAMMANTRÄDEN
Skidsektionen har haft 13st protokollförda styrelsemöten under året.

KANSLI
Andrea Collén, Anton Jonsson, Viktor Norberg

EGNA TÄVLINGSARRANGEMANG
Lilla Vildmannaloppet genomfördes på Nydalaspåren och blev ett bra arrangemang. Det var 152 
startande på Lilla Vildmannaloppet, som visar vilken bredd det blivit inom skidåkningen i Väster-
botten.
Stora Vildmannaloppet blev flyttat till Rödåsel pga snöbristen. Det blev ett mycket lyckat arrange-
mang som lockade många långloppsåkare från Västerbotten. Det kändes som att hela Rödåsels-
bygden engagerade sig och vi fick 253st åkare att genomföra loppet.
Det tredje årets upplaga av Stadssprinten blev inställd pga snöbrist, tävlingen har arrangerats till-
sammans med Röbäck SK och 7-mila under två år. Det har varit en uppskattad tävling i centrala 
Umeå som bl a haft företagsstafetter, sprinttävlingar för seniorer, samt allmänhetens åkning.



ASFALTBANAN
Veidekke Entreprenad AB färdigställde Asfaltbanan under våren 2020, på Ersmarksberget i Umeå. 
Per Rönnlund IFK Umeå har gjort ett bra jobb och designat en fantastiskt fin bana, som inte bara 
kommer utnyttjas som rullskidbana under sommaren, utan den prepareras nu även under vintertid. 
Ifk Umeå har nu skrivit ett 10-års nyttjanderättsavtal med Umeå kommun för banan samt ett 
driftavtal som löper under tre år med möjlighet till förlängning.
Sektionen bekostar nu all drift av banan och säljer nu åkkort, reklam för sommar/vinter aktiviteter 
för att finansiera banan.

KONSTSNÖSPÅRET NYDALA
2020 blev det tredje året med att lagra snö. Det sprutades upp en stor snölimpa i början av mars 
som sedan täcktes med sågspån. Spåret öppnades den 28 november (1,1km) och var det enda 
spår i Umeå under december pga snöbristen. Ifk Umeå har nu tecknat ett 1-årigt avtal som löper 
till 21-09-30 med automatisk förlängning med ett (1) år om ingen av parterna säger upp avtalet. 
Föreningen ansvarar då för snötillverkning mm vid behov, utanför kommunens ordinarie arbetstid. 
Föreningen har även reklamrätt i anslutning av spåret.

EKONOMI
Årets resultat 2020 blev 871 790 kr, det innebär att utgående kassa 2021 nu är 1 159 000 kr.

UNGDOM 
Ungdomsansvariga har varit Stefan Sehlstedt och Mikael Törnblom.

IFK Umeå skidor ungdom (skidskola till årskurs 9) har haft ett aktivt – och utvecklingsmässigt bra 
år trots pandemi. Tävlingssäsongen avslutades tvärt den 12 mars men träningsverksamheten har 
kunnat bedrivas väl med anpassningar till rådande rekommendationer. Breddverksamheten är 
god med en skidskola för de allra yngsta som snabbt fylldes av nya skidåkare. Vi kunde ta emot 
45 barn. Vi har haft 80 talet åkare fördelade på tre grupper i ungdomsträningen vilket är en ökning 
mot tidigare år.

Vi har erbjudit barmarksträning, skidträning och tidsträningar rullskidor/skidor för att  erbjuda täv-
lingsliknade aktiviteter när annat blivit inställt. Rullskidbanan har varit uppskattad bland våra äldre 
ungdomar. Upptaktslägret på barmark under hösten gick att genomföra medan skidlägret i Lyckse-
le fick ställas in pga pandemin.  

Breddmässigt har vi varit den största klubben på tävlingarna i AC-cupen, det är roligt att många 
testar på att åka tävlingar, samt roligt att vi har många åkare som deltar på de flesta tävlingar som 
erbjuds i länet. Vi ser en god utveckling, prestationsmässigt hos våra åkare.
Många lagkompisar (inom klubben och andra Umeå klubbar) ger bra sparring på träning vilket ut-
vecklar prestationerna på tävling. Samträning med andra Umeå klubbar i den äldsta gruppen har 
fungerat väl och bidrar till att Umeå regionen har en större andel aktiva äldre ungdomar.  

Klubben nådde fina framgångar på USM i Matfors som genomfördes före pandemin. Det blev bl a 
herr-stafettguld (Isak Andersson Lind, Emil Sehlstedt och Arvid Törnblom). 



JUNIOR
Juniortruppen 2020 bestod av 19 juniorer. Junioransvarig har varit Mattias Abrahamsson. Jun-
iorverksamheten är både en bredd- och elitverksamhet där framför allt de ungdomar i IFK Umeå 
som vill fortsätta att satsa helhjärtat på längdåkningen efter ungdomsåren ingår. I oktober erbjöds 
juniorerna ett upptaktsläger i Umeå. Tävlingssäsongen startade på allvar i dec när juniortruppen 
tillsammans åkte till Östersund på den första deltävlingen i den nationella junior-cupen, Scandic 
Cup. Deltävling två i cupen arrangerandes i Falun och deltävling tre i Lycksele. Vid dessa cuptäv-
lingar har i snitt 16 junior representerat IFK Umeå. 

JSM i Åsarna och säsongen 2019 - 2020 avbröts abrupt efter den första tävlingsdagen p.g.a. den 
begynnande pandemin. IFK Umeå var representerad i Åsarna av en stor trupp bestående av 17 
åkare. Trots att det bara blev en tävlingsdag så lyckades IFK Umeå knippa två medaljer, ett silver i 
H17-18 genom Jens Junes samt ett brons i H19-20 genom Gustav Kvarnbrink. Det var många an-
dra av klubbens aktiva som lyckats bra med att pricka formen till JSM och under denna första och 
sista tävlingsdag lyckades prestera årets bästa resultat på ett distanslopp.

SENIORER
Seniorerna bestod 2019 - 2020 av 9st kontrakterade åkare. Senioransvarig har varit Jonas Adolfs-
son. Det blev ett inställt SM och Volkswagen cup avslutning pga pandemin.
Jonas höll ”Tour de Umeå” för åkare i IFK Umeå och andra klubbar under våren 2020, en gång i 
veckan under 8 veckor.
Han planerade för ett sommarläger i Torsby men blev tvungen att ställa in det, då vi blev up-
pmanad att inte resa på grund av rådande situation.
Vi fick ha ett hemma läger istället för Torsby som en liten kompensation, tre dagar blev det.
Inför säsongen 2020-2021 kommer det upp 7 juniorer som blir seniorer från egna led, med mö-
jlighet att  åka senior cupen.

Volkswagen Cup:  (Sverigecupen för seniorer)
Slutställning 2019/2020: (Avbröts pga pandemin.)

D21
Rebecca Öhrn Ifk Umeå 5: plats 
Linn Sömskar Ifk Umeå 16: plats

H21
Marcus Grate Ifk Umeå 22: plats
Simon Karlsson Ifk Umeå 35: plats

Rullskid SM i Halmstad 2020
Efter att ha tvingats ställa in SM-veckan sommar 2020 i Halmstad på grund av pandemin, blev det 
en tävlingshelg i Lidköping för landslags åkarna och några inbjudna som direktsändes i TV, där 
Moa Lundgren IFK Umeå blev 2:a i sprint,
Linn Sömskar IFK Umeå 4:a samt Marcus Grate IFK Umeå 2:a.

SM veckan i Boden 2020 blev inställt på grund av coronavirusutbrottet.

VUXENSKIDSKOLAN 2020
Vuxenskidskolan är en återkommande och populär aktivitet som haft bra ekonomiskt utfall under 
åren, det har även varit en mycket positiv energi runt alla grupperna. 
Ledarna för vuxenskidskolan under detta år var. 
Isak Landström (huvudansvarig) Anna Isaksson, Martin Isaksson, Anna Gåfvels Karlsson, Simon 
Karlsson, Petter Hedman och Elisabeth Nyström.



VÄRLDSCUPEN I LÄNGDÅKNING 2019/2020 
Några resultat:

• I Lillehammer den 9 dec. 2019 fick Elina Rönnlund IFK Umeå, Moa Lundgren IFK Umeå, till-
sammans med Charlotte Kalla Piteå Elit, Emma Ribom Piteå Elit, brons i stafetten.

• I Dresden den 11 jan.2020 Linn Sömskar en 5:plats i sprint samt Marcus Grate 10:e plats
• I Novo Mestre den 18 jan.2020 Moa Lundgren 8:a i 10km fritt.
• I Oberstorf den 25 jan. 2020 Moa Lundgren 11:a i skiathlon.
• I Falun den 8 feb.2020 Linn Sömskar 13 plats i sprint.
• I Lahti den 1 Mars 2020 fick Rebecca Öhrn Ifk Umeå tillsammans med Charlotte Kalla Piteå 

Elit, Frida Karlsson Sollefteå, Maja Dahlqvist Falun/Borlänge, brons i stafetten.

Världscupen i skidor inleddes den 29 november 2019 i Ruka, Finland, och avslutades den 8 mars 
2020 i Oslo, Norge. Tävlingarna skulle ha pågått till och med den 22 mars 2020, men sprinttouren 
i Québec, Kanada, och Minneapolis, USA, respektive världscupavslutningen i Canmore, Kanada, 
ställdes in på grund av coronavirusutbrottet. 

SLUTORD
Det årsmöte som brukar vara Mars-April för skidor blev nu istället i oktober månad (2020-10-12)  
pga pandemin. Det är nu den nya styrelseuppsättning som gäller fram till i April 2021, då vi planer-
ar det nya årsmötet.

Pandemin som slog till i Sverige och hela Världen i februari /mars 2020 påverkade naturligtvis hela 
verksamheten i IFK Umeå, det var allt från årsmöten, styrelsemöten till träningar och tävlingar. 
Förhoppningen är då denna pandemi är över, att vi lärt oss något av det och att det går att jobba 
på lite andra sätt, än vi gjort tidigare.

Den fina verksamhet som bedrivits under många år i klubben, visar att engagerade föräldrar och 
tränare arbetat på ett jämlikt plan med ungdomar, juniorer, seniorer, flickor och pojkar.
Vi skall jobba för att kamratskapet blir ett avgörande skäl att engagera sig.  Vi skall också se 
skidåkningen som en lagidrott, där alla hjälper varandra i att utvecklas.

Avslutningsvis framförs ett stort tack till styrelsemedlemmar, ungdomsledare, föräldrar, servicet-
eam och kanslipersonal som under året har gjort ett mycket bra arbete.

Leif Isaksson
tf. Ordförande



TYNGDLYFTNING

STYRELSEN 
Ordförande:  Madelen Ögren 
Sekreterare:  Evelina Persson 
Kassör:  Rasmus Lindhe 

Medlemssiffror: 15medlemmar i sektionen

Sammanträden och möten  
Styrelsen: Vi har regelbundna styrelsemöten som fungerar mycket bra.  
Årsmöte: 16/3 -2020 

VERKSAMHET OCH ARRANGEMANG 

Tävlingar
2020 var, som för alla andra, ett mycket märkligt idrottsår för oss. Året började med serieverk-
samhet i februari, för att sedan ställas in helt. Vår årliga tävling Majlyftet ställdes också in. Mycket 
tråkigt eftersom det brukar vara en tävling med många deltagare och en sista chans att kvala till 
SM. 

Det absolut största som har hänt i vår sektion under året är däremot i ett tävlingssammanhang. 
Moa Ögren gjorde en extremt fin tävling och tog hem tre SM-guld på junior-SM i ryck, stöt och to-
talen! Vikterna såg ut så här: 

•	 Ryck: 74 kg (tangerat personbästa och guld).
•	 Stöt: 96 kg (nytt personbästa med 3 kg, distriktsrekord med 4 kg och guld). 
•	 Totalt: 170 kg (nytt personbästa med 4 kg, distriktsrekord med 7 kg och guld). 

Vi är väldigt stolta över vår fantastiska junior! Med dessa vikter kvalade också Moa till junior-NM – 
STORT! Tyvärr blev denna tävling inställd. Mycket tråkigt eftersom detta var Moas sista juniorår.   

Nybörjare 
Vi har tagit emot några nybörjare år 2020, men inte lika många
som föregående år. I och med att vi håller på med en sport som 
måste utföras på gym var 2020 inte ett år som var optimalt för 
att locka fler till oss.  

EKONOMI 
Vi gick in i 2020 med en stadig ekonomi och har främst valt att
 lägga pengar på Moas tävlande på junor-SM. Eftersom vi inte 
har kunnat genomföra tävlingar på samma sätt som tidigare har 
vi inte haft samma utgifter, men inte heller samma intäkter 
eftersom vi inte kunnat arrangera någon tävling. Som föregående 
år har vi haft större utgifter än inkomster, men det var också 
planerat eftersom vi vill kunna ge tillbaka till och stötta våra
medlemmar. 


